
 

 

          Police, dn. 27.08.2024 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 4/2024 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Infrastruktury Rady Powiatu w Policach 

w dniu 27 sierpnia 2024 r. o godz. 13:00 

 

 

 

 Komisja obradowała w siedzibie Starostwa Powiatowego w Policach według 

następującego porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu Nr 3/2024 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

5. Spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Dróg Publicznych Starostwa Powiatowego w Policach 

i omówienie WPF. 

6. Dyskusja na temat sposobów, kierunków, celów wykonywanych prac na drogach 

powiatowych. 

7. Informacja Głównego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska w Powiecie 

Polickim w 2023 roku. 

8. Informacja Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 

o wynikach kontroli przeprowadzonych w 2023 roku na terenie Powiatu Polickiego. 

9. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Trzebież. 

10. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Gryfino. 

11. Sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Szczecinie. 

12. Sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Gryfinie. 

13. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu pracy 

komisji. 

14. Sprawy bieżące. 

15. Wnioski i oświadczenia.  

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

1. Przewodniczący otworzył spotkanie. 

2. Stwierdzono obecność 7 członków, czyli quorum. 

3. Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia. 

4. Przyjęto protokół nr 3/2024 z dnia 25 czerwca 2024 r. - jednogłośnie. 

W trakcie dyskusji przed przyjęciem protokołu, Radna Teresa Dera zapytała czy Komisja 

otrzymała odpowiedź na wniosek zgłoszony na poprzedniej Komisji dot. diet. Obecny na komisji 

Radny Jacek Fabisiak, pełniący jednocześnie funkcje Członka Zarządu zapewnił, że taka 

odpowiedź zostanie udzielona. 

 

5. Spotkanie z Naczelnik Wydziału Dróg Publicznych Starostwa Powiatowego w Policach 

i omówienie WPF. 

Pani Naczelnik przedstawiła projekty inwestycyjne zawarte w WPF. 



 

 

Tomasz Czubara oraz Teresa Dera poruszyli problem zmniejszenia wydatków w dziale 600 

rozdział 60014 o kwotę 200 000,00 zł, w związku ze zmianą terminu realizacji zadania 

pn. „Opracowanie projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 3909Z na odc. Buk-Łęgi” oraz 

braku tej inwestycji w WPF. 

Członek Zarządu Jacek Fabisiak oraz Naczelnik Wydziału DP zapewnili, że w prowizorium 

budżetowym będzie wprowadzona kwota wystarczająca na wykonanie projektu ograniczonego 

do 1 km. 

 

6. Dyskusja na temat sposobów, kierunków, celów wykonywanych prac na drogach 

powiatowych. 

Inwestycje realizowane: 

Kończy się inwestycja w Bezrzeczu. 

Realizowana jest inwestycja w Policach ulice Cisowa/Nadbrzeżna. Uszkodzony wiadukt 

po pożarze - wymaga naprawy kompleksowej, do momentu naprawy będzie ruch wahadłowy. 

Radny Adam Pacholik opuścił Komisję o g. 13:56. 

Realizowana jest inwestycja w Stobnie, gdzie będzie przedłużenie terminu. 

Projekt budowy chodnika w Sławoszowie 

Projekt ciągu rowerowo-pieszego z oświetleniem Dobra-Lubieszyn 

Będargowo-Warzymice 

Przygotowywany projekt na drogę od Stobna do Będargowa. 

Projekt ul. Długa do Stobna - połączenie chodnikiem i nakładka. 

Ustowo - przygotowanie projektu na wykonawstwo. 

 

Radny Czubara zapytał o priorytety odnośnie remontów dróg. Radny Fabisiak powiedział, 

że decyzja będzie należeć do władz gmin po ustaleniach ze Starostą. 

 

Radna Teresa Dera zapytała o dalszy plan wycinki drzew w pasie drogowym. Naczelnik 

stwierdziła, że jest plan ale współpraca z wykonawcą nie jest najlepsza. 

 

7. Informacja Głównego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska w Powiecie 

Polickim w 2023 roku. 

Pani Naczelnik przedstawiła „Informację o stanie środowiska w powiecie polickim w roku 2023”. 

Radna Dera zapytała czy parametry się pogorszyły w ubiegłym roku? 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że większość parametrów nie uległa zmianie. 

Radny Kruszkowski zapytał czego dotyczy przekroczenie promieniowania. Pani Naczelnik 

odpowiedziała, że mają na to wpływ stacje nadawcze sieci komórkowych. 



 

 

Radny Arendt zapytał o kontrolę w ZCh Police, w tym zanieczyszczenia amoniakiem. Naczelnik 

stwierdziła, że WIOŚ kontroluje sytuację na bieżąco. 

Radny Arendt zapytał, czy niezasadne byłoby zwiększenie miejsc pomiaru zanieczyszczenia 

środowiska w Policach ze względu na obecność ZCH Azoty w Policach? 

Pani Naczelnik zasugerowała, aby wystąpić do WIOŚ. 

Komisja zawnioskowała, aby Starosta wystąpił o dodatkowy punkt pomiaru w Policach, 

w celu lepszego monitorowania stanu jakości powietrza. 

 

W przyszłym miesiącu będzie projekt Programu Ochrony Środowiska, który jest konsultowany. 

  

Radny Czubara zadał pytania: 

Czy w związku z przekroczeniem stanu zanieczyszczeń wód są prowadzone jakieś postępowania 

mające na celu poprawę ich stanu? 

Pani Naczelnik stwierdziła, że to jest pytanie do Wód Polskich. 

 

8. Informacja Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska 

o wynikach kontroli przeprowadzonych w 2023 roku na terenie Powiatu Polickiego. 

Radni zapoznali się z dokumentem i wynikami kontroli przeprowadzonych w 2023 roku na terenie 

Powiatu Polickiego przez WIOŚ w Szczecinie. 

 

9. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Trzebież. 

Radni zapoznali się z pisemną Informacją Nadleśniczego Nadleśnictwa Trzebież na temat Stanu 

Środowiska Leśnego na terenie powiatu Police w 2023 r. 

 

10. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Gryfino. 

Radni zapoznali się z pisemną Informacją Nadleśniczego Nadleśnictwa Gryfino na temat 

gospodarki leśnej oraz stanu i zagrożeń dla środowiska leśnego na terenie powiatu polickiego 

w 2023 r. 

 

11. Sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Szczecinie. 

Radni zapoznali się z pisemnym rocznym sprawozdaniem z działań podejmowanych w roku 2023 

na terenie administrowanym przez Nadzór Wodny Szczecin na obszarach powiatów Polickiego 

i Miasta Szczecin za rok 2023. 

 

 

 



 

 

12. Sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Gryfinie. 

Radni zapoznali się z pisemnym rocznym sprawozdaniem z działań podejmowanych w roku 2023 

na terenie administrowanym przez Nadzór Wodny w Gryfinie na obszarach powiatów 

Gryfińskiego, Polickiego, Myśliborskiego, m. Szczecin za rok 2023. 

 

13. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu 

pracy komisji. 

 

Radny Tomasz Czubara zadał pytanie dot. zmniejszenia wydatków w dziale 600 rozdział 

60014 o kwotę 200 000,00 zł, w związku ze zmianą terminu realizacji zadania 

pn. „Opracowanie projektu przebudowy drogi powiatowej Nr 3909Z na odc. Buk-Łęgi”. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik oraz Naczelnik Wydziału DP: zadanie zostanie uwzględnione 

w budżecie na rok 2025. Zbyt duża kwota otrzymana w przetargu. Kolejny przetarg obejmie 

realizację projektu na 1 km drogi.  

 

Zaopiniowano uchwałę Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 3/IV/24)”: 

Za - 4 

Wstrzymało się - 1 

Przeciw - 1 

 

Zaopiniowano uchwałę Rady Powiatu w Policach zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 4/IV/24): 

Za - 4 

Wstrzymało się - 1 

Przeciw - 1 

 

Zaopiniowano uchwałę Rady Powiatu w Policach zmieniającą uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Polickiego na lata 2024 – 2035 (Nr druku: 

5/IV/24): 

Za - 4 

Wstrzymało się - 1 

Przeciw - 1 

 



 

 

Zaopiniowano uchwałę Rady Powiatu w Policach zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Ramowego Planu Pracy Rady Powiatu w Policach na 2024 rok” (Nr druku: 

1/IV/24): 

Za - 

Wstrzymało się - 

Przeciw -  

 

Zaopiniowano uchwałę Rady Powiatu w Policach w sprawie załatwienia petycji z dnia 

10 czerwca 2024 r. dotyczącej wprowadzenia audiowizualnej rejestracji przebiegu obrad 

komisji Rady Powiatu w Policach (Nr druku: 2/IV/24): 

Za - 6 

Wstrzymało się - 0 

Przeciw - 0 

 

14. Sprawy bieżące. 

Pan Jacek Fabisiak zapewnił, że wnioski Komisji będą rozpatrywane. 

Radna Paulina Pietras-Lewicka zapytała o kwestie objazdu dróg. 

Radny Arendt - Przypomnienie o nielegalnym składowisku Kamienna. Warto byłoby zrobić wizję 

lokalną. 

 

15. W punkcie wnioski i oświadczenia radnych 

Pani Teresa Dera proponuje, żeby został przeprowadzony przegląd przejść dla pieszych przy 

szkołach. 

 

16. Posiedzenie Komisji zamknięto o godzinie 14:57. 


